
 
 
Protokoll från Styrelse i Örnsköldsvik 2014-05-12. 

 
Närvarande. Kent Sjödahl, Roger Svensson, Lisa Jacobsson, Hans-Åke Dahlkvist, Marie 

Eriksson och Jonas Lundkvist. 

 

 

§ 1     Ordförande Roger hälsade oss välkomna till Örnsköldsvik och öppnade mötet. 

 

§2      Dagordningen godkändes. 

 

§3      Till sekreterare valdes Kent Sjödahl. 

 

§4      Föregående protokoll godkändes efter små justeringar. 

 

§5      Rapporter: Alpint: Kramfors kör Latbergstrofén V13. FIS Slalom i Ö-vik flyttas till V9. 

                             SM går i Sollefteå och Sundsvall. Storslalom i Sollefteå och Slalom och   

                             Parallellslalom i Sundsvall. USM kördes i Klövsjö, Funäs, Åre, Bollnäs och    

        finalen i Vemdalen. 

 

                             Kansliet har allt under kontroll. 

 

                             Längd har haft en besvärlig säsong p.g.a. snöbrist, men är nöjda med resul- 

                             taten. Ny tävlingsdress till längdåkarna beslutades av styrelsen. Finansiering 

                             diskuteras på Skidtinget. Priser: 130 – 160 , byxa 349: - jacka 449: -. S- 

        XXL byxa 449: -, jacka 549: - Beachflagga 1 600: - inkl. väska och stativ. 

 

                             Ingen närvarande från Backkommittén, rapport saknas. 

 

§6      Ekonomin ej klar för redovisning, men ser bra ut enligt beräkningar. 

 

§7      Säsongsplanering ting och årsmöte: Träff SISU/ÅOF/ÅSF 9/5 i Sollefteå flyttad till 10- 

          11 oktober p.g.a. för få deltagare. Skidtinget genomförs 17 maj i Ö-vik. Årsmötet är       

          bokat till 15 oktober på Gålsjö Bruk kl. 18.30. 

 

§8      Under punkten övriga frågor diskuterades utvecklingen för de yngsta alpinisterna och  

          en planering av utvecklingsstyrning. AK ska undersöka tillsammans med övriga vad man 

          kan hitta för normer för utveckling hos SV. Skidförbundet. 

           

          Många tankar och kloka förslag framkom under mötet, ett embryo till nya arbetsmetoder? 

          Bla.a. ett förslag om en ”Kickoff” i augusti, fredag – lördag där styrelsen jobbar fredag och 

          kommittéerna ansluter på lördag och jobbar med målsättning – utveckling. 



 

§9       Nästa möte bestämdes till 2 juni kl. 18.30 i Docksta. 

 

§10     Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20.30. 

 

 

 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

 

 

 

Kent Sjödahl    Roger Svensson    

 


